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Hei igjen. Det er noko som er litt uklart.
 
Ordførar Per Lerøy har i e-post skrive at det ikkje finst noko deponi av behandla borekaks i 
Kaland steinuttak, men nemner at det ein gong vart "søkt om å få bakkeplanera om lag 40 dekar 
på nordsida av næringsområdet som er under etablering?" 
Kva næringsområde er det snakk om og kor ligg dette? Kan eg også få tilsendt denne 
søknaden?
 
Kor skulle fyllmassene frå TWMA hentast frå? Kor blei massene som ikkje kunne brukast til 
bakkeplanering oppbevart hen før utkøyring til godkjente deponi?
 
I tillegg vil eg be om ei stadfesting på at det ikkje finst nokon dokument i kommunen sine arkiv 
knytta til bruken av Kaland steinuttak for mellom anna borekaks.
 
 
On Wed, 19 Jul 2023 at 14:55, Ketil Tjore <ketil.tjore@austrheim.kommune.no> wrote:

Sjå vedlegg

 
-- 
Med venleg helsing,
Marius Åmbakk Bjørkedal
Journalist i Bergens Tidende
Tlf: 954 97 555

 
-- 
Med venleg helsing,
Marius Åmbakk Bjørkedal
Journalist i Bergens Tidende
Tlf: 954 97 555
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